

Yaoundé, le 21 SEPT 2026

COMMUNIQUE

N° 2 4 5 2. -26/ADC/DG/DG.M/DG.MF

Portant Publication du résultat de l'Appel d'Offres National Ouvert N° 10/AONO/ADC/CIPM/2026 du 07/08/2026 relatif à la fourniture des éditeurs de cartes d'accès à bord et des talons à bagages à l'Aéroport International de Douala.

Le Directeur Général de la société Aéroports Du Cameroun S.A., communique :

Le marché relatif à la fourniture des éditeurs de cartes d'accès à bord et des talons à bagages à l'Aéroport International de Douala, est attribué à la société **AGNESIA 13 Cameroun**, BP : 13 135 Douala, Tel. : 699 75 88 57/657 50 82 42, pour un montant de **cinquante-quatre millions sept cent quatre-vingt-quinze mille trois cent soixante-quinze (54 795 375) Francs CFA Toutes Taxes Comprises** et un délai de livraison de **cinq (05) mois**.

Yaoundé, le

LE DIRECTEUR GENERAL,



Thomas Owona Assoumou

Yaoundé, le **21 SEPT 2026**

RELEASE

-- N° **2 4 5 2** -26/ADC/DG/DG.M/DG.MF

Publication of the result of the Open National Call for Tenders No. 10/AONO/ADC/CIPM/2026 of 07/08/2026 for the supply of on-board access card editors and baggage counters at the International Airport of Douala.

The General Manager of "Aéroports Du Cameroun S.A.", hereby communicates as follows:

The contract for the supply of on board access card editors and baggage counters at the International Airport of Douala, is awarded to **AGNESIA 13 Cameroun**, Po Box: 13 135 Douala, Tel.: 699 75 88 57/ 657 50 82 42, for an amount Tax Inclusive of the sum of **fifty-four million seven hundred ninety-five thousand three hundred seventy-five (54,795,375) CFAF**, for a delivery deadline of **five (05) months**.

Yaoundé, the
THE GENERAL MANAGER,



Thomas Ouona Assoumou